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ZGROMADZENIA IZBY ADWOKACKIEJ W WARSZAWIE 

Z DNIA 25 MAJA 2024 ROKU 

 

 

Zgromadzenie Izby Adwokackiej w Warszawie dostrzega, że sprawa wynagrodzeń z tytułu 

udzielonej pomocy prawnej przez adwokata z urzędu, jak również z tytułu świadczenia pomocy 

prawnej, w dalszym ciągu nie została rozwiązana i pozostają one na zdecydowanie za niskim 

poziomie. Dotychczasowa waloryzacja powyższych wynagrodzeń pozostawała zbyt niska lub też 

iluzoryczna. Zgromadzenie Izby Adwokackiej w Warszawie dostrzega i pozytywnie ocenia 

powołanie pełnomocnika do spraw określenia zasad ponoszenia przez Skarb Państwa kosztów 

nieopłaconej pomocy prawnej udzielonej przez adwokata oraz radcę prawnego ustanowionych  

z urzędu. Jednocześnie z uwagą monitorować będzie realne możliwości pełnomocnika oraz 

podejmowane działania. W związku z powyższym Zgromadzenie Izby Adwokackiej w Warszawie 

zwraca się do Naczelnej Rady Adwokackiej: 

1. podejmowanie konstruktywnej współpracy Naczelnej Rady Adwokackiej z Ministerstwem 

Sprawiedliwości dotyczących zmian w systemie finansowania pomocy prawnej z urzędu 

oraz wysokości opłat za czynności adwokackie a także wysokości wynagrodzenia z tytułu 

świadczenia pomocy prawnej w punktach Nieodpłatnej Pomocy Prawnej; 

2. w przypadku niepowodzenia rozmów i działań o których mowa powyżej,  

o przeprowadzenie ogólnopolskiego protestu we współpracy z innymi samorządami 

prawniczymi, celem zwrócenia uwagi obywateli na wadliwy system finansowania pomocy 

prawnej z urzędu i niski poziom stawek. 

 

 


